

## JQ-1-5L单层玻璃反应釜

产品名称	JQ-1-5L单层玻璃反应釜
公司名称	河北冀群仪器有限公司
价格	面议
规格参数	品牌:冀群 型号:JQ-1-5L
公司地址	石家庄市裕华东路148号国际名邸B座703室
联系电话	0311-68053182 13303233509

## 产品详情

JQ-1-5L单层玻璃反应釜

型号: JQ-1-5L 品牌: 冀群仪器

### 单层玻璃反应釜(JQ-1-5L)

Single-layer Glass reactor

本产品使用方便、外型美观、经济实惠，是现代化学、新材料合成试验的理想设备，可在恒温条件下进行各种溶媒合成反应,仪器反应部分为可操控全密封结构,可利用负压连续吸入各种液体和气体,也可在不同温度下做回流或蒸馏。

Our product is easy to use, beautiful and economical, is the ideal equipment in modern chemical and new material synthesis test,it can perform various solvent synthesis reaction under constant temperature condition, and instrument reaction parts is manipulative and fully sealed structure, can in-draft various liquid and gas continuously by negative pressure, can do reflux or distill at different temperatures as well.

#### 【产品特点】：

- 1、单层玻璃反应釜采用硼硅玻璃，有优良的物理化学性能，瓶体透明、可见反应液料。
- 2、四氟搅拌浆，使用于多种溶剂搅拌。 3、电机运转平稳、力矩大、无火花。

4、聚四氟乙烯组件密封、真空度高。

Product Features: 1. Single-layer glass reactor use borosilicate glasses, with excellent physical and chemical properties, transparent bottle can visit reaction liquid materials. 2. PTFE stirring blade, used for in a variety of solvents stirring. 3. The motor runs smoothly, large torque and no spark. 4. PTFE components sealing, with high vacuum degree.

技术参数：Technical parameters:

产品型号Model	JQ-1L	JQ-2L	JQ-3L	JQ-5L
玻璃材质Glass material	GG-17			
釜盖瓶口数Number of kettle lid bottle	五口5 ports			
釜体反应温度Reaction temperature of kettle	-80-250			
真空度Vacuum degree	0.098Mpa			
搅拌转速Stirring speed	0-800pm			
电机功率Motor power	40W		90W	
加热功率Heating power	1.5KW		2KW	
电压/频率Voltage / frequency(V/Hz)	220V/50Hz			
外形尺寸Exterior size(mm*mm*mm)	320*330*1000		430*330*1200	
包装重量Packing weight(KG)	26		30	